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PROTOKÓŁ NR VIII.2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu,  

która odbyła się w dniu 30 grudnia 2024r.  

w godzinach: 9:00 – 11:25 

w Sali Sesyjnej mieszczącej się przy ul. Wieluńska 2, 98-430 Bolesławiec 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu dokonał jej Przewodniczący - Pan 

Artur Dulski, zwany w dalszej części protokołu Przewodniczącym Rady. 

Przewodniczącym Rady poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. 

W oparciu o załączoną listę obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obrady są 

prawomocne - obecnych 15 radnych  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec -  Jarosław Kubiś, 

Sekretarz Gminy - Agata Wypych, 

Skarbnik Gminy -  Jarosław Jeziorowski, 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa -  Ewa Janik,  

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bolesławcu – Karolina 

Wilkosz 

Radca Prawny -  Karolina Markiewicz, 

pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Bolesławcu,  

sołtysi sołectw z terenu gminy zgodnie z lista obecności (załącznik nr 1 do protokołu).  

 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek Radnym jest znany, ponieważ 

został przekazany wraz z materiałami. 

W związku z powyższym,  Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku.  

Uwag nie zgłoszono.  

Następnie zostało przeprowadzone głosowanie, w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Wyniki głosowania.   
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

(wykaz głosowania wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się z 

treścią protokołu, ponieważ został przesłany drogą elektroniczną. Ponadto protokół 

był dostępny w biurze rady i został wyłożony do wglądu przed sesją w sali posiedzeń.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu – uwag nie 

zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 

przyjęcia protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

(wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie planu pracy komisji Stałych Rady miejskiej w Bolesławcu na rok 

2025; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o 

odczytanie planu pracy komisji na rok 2025.  

Po odczytaniu Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, jednak dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę NR 

VIII/45/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie planu 
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pracy komisji Stałych Rady Miejskiej w Bolesławcu na rok 2025 (załącznik nr 5). 

 

2) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 

przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i 

rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę  

NR VIII/46/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 

przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i 

rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług (załącznik nr 6). 

 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach 

ewidencyjnych Chotynin i Wiewiórka, 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/47/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach ewidencyjnych Chotynin 

i Wiewiórka (załącznik nr 7). 

 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 

ewidencyjnym Chróścin i Kolonia Bolesławiec-Chróścin, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, gdzie  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę 

VIII/48/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 



5 
 

przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie ewidencyjnym Chróścin  

i Kolonia Bolesławiec-Chróścin (załącznik nr 8). 

 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach 

ewidencyjnych Kamionka,  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę  

Nr VIII/49/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie ewidencyjnym Kamionka 

(załącznik nr 9). 

 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach 

ewidencyjnych Kolonia Bolesławiec-Chróścin i Chróścin, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/50/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszarów położonych w obrębach ewidencyjnych Kolonia Bolesławiec-Chróścin i 

Chróścin (załącznik nr 10). 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie 

ewidencyjnym Żdżary, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/51/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w obrębie ewidencyjnym Żdżary 

(załącznik nr 11). 

 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach 

ewidencyjnych Chróścin, Kolonia Bolesławiec-Chróścin, Piaski, 

Podbolesławiec, Wiewiórka i Żdżary, 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, gdzie poinformował  

o nieścisłościach w obrębie geodezyjny Kolonia Bolesławiec-Chróścin, które zostały 

zauważone i wykreślone na posiedzeniu komisji - działki zostały wykreślone, ponieważ 

nie powinny zostać dzielone.     

 

Więcej głosów w dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę  

Nr VIII/52/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w obrębach ewidencyjnych Chróścin, 

Kolonia Bolesławiec-Chróścin, Piaski, Podbolesławiec, Wiewiórka i Żdżary 

(załącznik nr 12). 

 

9) w sprawie przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec 

Szkoły Podstawowej w Chróścinie 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrał radny M. Lis, który poinformował o swojej decyzji 

powstrzymania się od głosu już w czterech kolejnych podejmowanych uchwałach. 

Radny nie ma nic przeciwko, aby samorząd poprowadził szkołę i przedszkole zarówno 

w Chróścinie i w Mieleszynie, wręcz przeciwnie, szkoły i przedszkola powinny być 

samorządowe, a nauczyciele powinni podlegać pod Kartę Nauczyciela. Jednakże jest 

to pierwszy krok do zamiaru zlikwidowania szkoły w Mieleszynie i w Chróścinie,  



8 
 

w związku z tym Radny wstrzymuje się od głosu. Radny podkreślał, że chce zobaczyć 

jaki będzie rozwój sytuacji, ponieważ do września jest jeszcze trochę czasu i nie 

wiadomo co się jeszcze wydarzy.  

Innych głosów w dyskusji nie odnotowano, w związku z powyższym Przewodniczący 

Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do 

głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec Szkoły 

Podstawowej w Chróścinie (załącznik nr 13). 

 

10) w sprawie przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec 

Przedszkola w Chróścinie 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/54/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec Przedszkola w 

Chróścinie (załącznik nr 14). 
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11) w sprawie przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec 

Szkoły Podstawowej w Mieleszynie, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/55/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec Szkoły 

Podstawowej w Mieleszynie 

(załącznik nr 15). 

 

12) w sprawie przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec 

Przedszkola w Mieleszynie 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 
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przejęcia do ponownego prowadzenia przez Gminę Bolesławiec Przedszkola w 

Mieleszynie (załącznik nr 16). 

 

13) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/57/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2024 (załącznik nr 17). 

 

14) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolesławiec na 

lata 2024 – 2037.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/58/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 
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zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolesławiec na lata 2024 – 

2037 (załącznik nr 18). 

 

15) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037 

wraz z autopoprawką nr 1; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy – Katarzynę 

Maślanka, o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej (w załączeniu)   

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Głos zabrał Skarbnik Gminy, który poinformował że obecnie w Polsce obowiązują 

przepisy wprowadzone na czas określony, które dopuszczają możliwość ustalenia 

deficytu operacyjnego, czyli kiedy wydatki budżetowe bieżące nie pokrywają w całości 

wydatków budżetowych. Jeżeli taka sytuacja ma miejsce, a gmina jeszcze dysponuje 

nadwyżką z lat poprzednich i my taki przypadek mamy, to według prawa finansowego, 

jest to w porządku. Jednakże na co Skarbnik zwrócił uwagę, że tak nie może być 

zawsze, czyli nie możemy co roku tego wprowadzać. Niemniej jednak, szczególną 

uwagę należy zwrócić na to co jest zaplanowane na lata 2025-2037. Należy dochodów 

pilnować i uzyskiwać, aby nie były tylko dochodami wirtualnymi. Z drugiej strony należy 

pilnować dyscypliny w ponoszeniu wydatków bieżących, aby w przyszłych latach 

relacja była zgodna z art. 242 ustawy o finansach publicznych, ponieważ jak to słusznie 

zostało zauważone przez nadzór, jeżeli gmina nie będzie mogła wypracować  

nadwyżki operacyjnej, to nie będzie mogła spłacać zadłużenia, które wcześniej 

zaciągnęła oraz nie będzie mogła realizować przyszłych zadań inwestycyjnych  

i to zostało podkreślone przez Regionalna Izbę Obrachunkową. Następnie skarbnik 

poinformował, że w tej chwili jest tak skonstruowany budżet, że jest niedobór finansowy 

ale jest jeszcze możliwość pokrycia niedoboru nadwyżką z lat poprzednich.  

Jest zaplanowany kredyt w wysokości 1,5 mln zł ze spłatą na 10 lat. Następne lata 

wykazujemy jako spełnienie tej zasady, gdzie wypracowujemy z dochodów bieżących 

odpowiednia nadwyżkę do pokrycia już wcześniejszego zadłużenia w postaci kredytów 

i pożyczek. 

Po wystąpieniu Skarbnika Gminy została otwarta dyskusja, jednak dyskusji nie podjęto  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/59/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolesławiec na lata 2025 

– 2037 wraz autopoprawką nr 1 (załącznik nr 19). 

 

16) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bolesławiec na rok 2025 wraz z 

autopoprawką nr 1; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy – Katarzynę 

Maślanka o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej (w załączeniu)   

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Głos zabrał Skarbnik Gminy, który potwierdził to co zostało ustalone na komisji tzn. 

została wprowadzona zmiana polegająca na umniejszeniu dotacji celowej dla 

Gminnego Centrum Kultury oraz zostało wykreślone zadanie zakupu motopompy, 

łącznie 80 tyś zł,  co zostało  wprowadzone do rezerwy ogólnej budżetu, która w tej 

chwili wynosi ok. 281 tyś zł. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał Burmistrza, czy wyraża zgodę na poczynione 

poprawki przez radę w budżecie gminy. Burmistrz poinformował, że jeśli takie były 

ustalenia na komisji to zgadza się. Dalej Przewodniczący Rady poinformował, że 

budżet jest trudny, ponieważ widzimy dokończenie inwestycji, które zostały rozpoczęte 

w poprzednich latach. Widzimy również tym w budżecie kilka spraw, które toczą się od 

pewnego momentu, przykładowo Polski Ład, który jest przy sprawach wodno-

kanalizacyjnych czy drogowych. Jednak środki zostały wprowadzone w tym budżecie 

i Przewodniczący Rady uważa, że pomyślnie inwestycje zostaną zrealizowane. 

Aczkolwiek przy zadaniach wodno-kanalizacyjnych prośba do Burmistrza, aby  

nie zapomniał o wodzie na Kamionce, ponieważ mieszkańcy jednak korzystają z tego 

wodociągu i już dość długo borykają się z awaryjnością stacji. Więc jeszcze raz prośba, 

aby opamiętać o Kamionce. Dalej Przewodniczący Rady nawiązał do dokończenia 
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inwestycji budowy przedszkola z odziałem żłobkowym. Przewodniczący uważa, że  

inwestycja była potrzebna, przede wszystkim z punktu bezpieczeństwa, ponadto 

chyba nic już nie może zagrozić realizacji inwestycji, która w tym roku zostanie 

zakończona. Również dobrze stało się, że udało się wpisać w budżet inwestycje 

drogowe. Przewodniczący Rady zdaje sobie sprawę, że wszystkich potrzeb nie da się 

zrealizować,  ale może jeszcze uda się pozyskać jakieś dodatkowe środki zewnętrzne. 

Dalej Przewodniczący zauważył, że niestety nasza gmina bardzo mało ma środków 

własnych, które można zainwestować jako środki własne.  

Następnie głos zabrał Burmistrz, który odniósł się do budżetu, który został  

przedstawiony z opóźnieniem, ponieważ pojawiła się reforma oświaty. Do samego 

końca nie było wiadomo, w jakim kształcie widzieć reformę w przyszłości, stąd 

przeprowadzone spotkania w Mieleszynie i Żdżarach. Spotkania zostały 

zorganizowane. Spotkania pokazały w jakim  kierunku należy iść i jakie decyzje 

prawdopodobnie zostaną podjęte, co warunkowało to w jaki sposób Skarbnik musi 

sporządzić budżet. Burmistrz również podziękował radnym, że są czujni i trzymają 

„rękę na pulsie”. Dalej poinformował, że niektóre decyzje mogą być bolesne, jak 

zmniejszenie środków dla GCK z przeznaczeniem na organizację Dni Bolesławca  

ale będziemy starać się szukać innych środków, aby nie były takie ubogie.  

Burmistrz mimo wszystko cieszy się, że udało się budżet spiąć i że Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała opinie pozytywną.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy, który odniósł 

się do wprowadzonych zmian przez komisje. Poinformował, że cięcia spowodowane 

były oszczędnościami. Zakup motopompy został wykreślony, ponieważ zawody 

odbywają się co dwa lata, w tym roku nie odbędą się, więc motopompa został 

wykreślona.  Jednakże w kolejnym budżecie należy nad zakupem ponownie pochylić 

się. Zaznaczone również było, aby szukać środków zewnętrznych na zakup 

motopompy, co można uczynić przez straż z pomocą urzędu. Dalej Przewodniczący 

komisji odniósł się do organizacji Dni Bolesławca, gdzie zostały „obcięte” środki na tzw. 

gwiazdę (planowane środki 50 tyś zł). Zdaniem komisji, jeżeli zaciągamy kredyt i mamy 

takie problemy, to nie wypada z hukiem robić takiej imprezy.  

W następnej kolejności Przewodniczący rady przekazał głos Prezesowi OSP 

Mieleszyn Łukasz Lis. Prezes poinformował o złożonym wniosku do budżetu gminy 

(wniosek nie został uwzględniony w budżecie na rok 2025) na zakup wozu bojowego 

dla jednostki OSP Mieleszyn. Prezes poinformowała, że rozumie sytuacje, w której 

znajduje się obecnie gmina, sytuację oświatową. Jednakże w perspektywie czasu, 
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mogą pojawić się środki zewnętrzne. Prezes również poinformował, że z biegiem lat 

udało się jednostce pozyskać dużo sprzętu i w związku z tym sprzęt niewykorzystany 

leży w straży, ponieważ po prostu nie mieści się w wozie bojowym, stąd wniosek do 

rady o dofinansowanie wozu bojowego. Zakup zostałby w całości sfinansowany z 

różnych źródeł mi.in. z budżetu gminy, Państwowej Straży Pożarnej oraz z środków 

własnych. Na koniec Prezes podkreślał, że jednostka zapewnia bezpieczeństwo 

mieszkańców, wypełniając przepisy przeciwpożarowe. Prosił o wzięcie pod uwagę 

również faktu, iż na terenie Mieleszyna znajdują się zakłady produkcyjne oraz stacja 

paliw. Na koniec Prezes podkreślał, aby nie zapomnieć o wniosku w późniejszym 

czasie i w ten sposób docenić starania strażaków ochotników.  

Odnosząc się do wniosku OSP Mieleszyn Przewodniczący Rady poinformował, że 

wniosek w całości został przedstawiony na posiedzeniu komisji, jak i inne wnioski które 

zostały wstrzymane w realizacji. Rada przychylnym okiem patrzy na zakup wozu 

bojowego, jednakże w tym momencie należy poczekać, ponieważ czas jest 

niesprzyjający.  

Na koniec na temat budżetu głos zabrał radny M. Lis, który na wstępie wypowiedzi  

przekazał słowa uznania w kierunku Burmistrza, za dopięcie budżetu i pozytywną 

opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Również słowa uznania zostały skierowane 

do Skarbnika Gminy, za wykonanie budżetu, choć każdy ma inny pomysł na 

wykorzystanie środków. Dalej  Radny poinformował, że spotkał się z zarzutem iż radni 

z okręgu Bolesławca nie dbają o sam Bolesławiec, co zdaniem Radnego jest 

nieuzasadnione. Uważa, że jest Radnym całej gminy jak pozostała część rady. 

Następnie Radny wyraził nadzieję, że środki które zostały pozyskane na remont dróg 

gminnych (nie całe 2 mln zł), zostaną również po części przekazane na sam 

Bolesławiec. Ponadto jeżeli jakieś środki finansowe dodatkowe pojawią się to również 

zostaną pozyskane w celu remontu dróg w Bolesławcu. Dalej Radny poinformował  

o bardzo złym stanie dróg dojeżdżających bezpośrednio do Rynku w Bolesławcu oraz 

o wizerunku miasta w stosunku do innych miejscowości, odnosząc się bezpośrednio 

do wizerunku ulicy Kilińskiego. Dalej poinformował, że na promocje miasta nie 

wypływa tylko festyn, na którym wystąpi gwiazda ale wygląd naszej stolicy,  

bo Bolesławiec jest naszą stolicą. Wobec tego jeszcze raz Radny zwrócił się z prośbą  

o wygenerowanie środków na remont ulic w Bolesławcu oraz pozyskiwanie 

dodatkowych środków na remont ulic w samym Bolesławcu, w celu poprawienia 

infrastruktury drogowej.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, 

odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr 

VIII/59/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 30 grudnia 2024r. w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2025 wraz autopoprawką nr 1 (załącznik nr 20). 

 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY OGŁOSIŁ 15 MINUTOWĄ PRZERWĘ 
 
 
 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec o pracy w okresie 

między sesjami. 

Przewodniczący Rady przekazał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Bolesławiec.  

Burmistrz na wstępie poinformował o reformie oświaty na terenie gminy. Podziękował 

wszystkim radnym, którzy uczestniczyli w zebranych w Mieleszynie i Żdzarach, za 

uczestnictwo. Poinformował, że niechętnie przeprowadza reformę oświaty ze skutkiem 

likwidacji szkół, ale niestety taka sytuacja pojawiła się i nie jest to wymysł, jego jako 

Burmistrza, Sekretarza czy Skarbnika Gminy, również to nie są oszczędności w 

gminie, tylko zostaliśmy postawieni przed faktem dokładania do oświaty w tej postaci, 

której jest teraz 3 mln 200 tyś zł rocznie. Są to środki na które budżetu gminy nie stać. 

Pan Skarbnik wskazuje o nadwyżkach operacyjnych typu 400-500 tyś. zł, a my mamy 

nagle od przyszłego roku dołożyć do oświaty 3 mln 200 tyś. zł. Niestety jest to 

niemożliwe. W związku z tym, tak sytuacja zmusiła nas, aby podjąć kroki ku 

przeprowadzeniu reformy oświaty, która gdzieś tam prawdopodobnie była. Bo jak 

wiadomo, 12 lat temu, niektóre szkoły miały zostać likwidowane, ale zostały przejęte 

przez stowarzyszenia i przez 12 lat z pomocą rodziców, nauczycieli  i społeczności 

lokalnej, szkoły funkcjonowały. Niestety po 12 latach, historia zatoczyła koło. 

Dodatkowo nagminnie pojawiają się nowe obowiązki, które gmina unieść nie może. 

Dalej Burmistrz poinformował, że jest przygotowany wstępny model na funkcjonowanie 

szkolnictwa na terenie gminy. Niestety nic nie można uznać za pewne, ponieważ radni 

głosują i to oni zostaną postawieni przed tym trudnym wyborem, ale urząd przedstawia 
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radnym racjonalną opcję i wszyscy bierzemy za to odpowiedzialność. Model wygląda 

tak, że szkoła w Mieleszynie i w Chróścinie zostanie zamknięta. Natomiast szkoła w 

Żdżarach przejdzie ponownie pod gminę, więc będą dwie szkoły samorządowe w 

Bolesławcu i w Żdżarach. Do szkoły w Bolesławcu urząd chce zapewnić transport dla 

dzieci z Mieleszyna, Chróścina i Goli. Szkoła też będzie miała wydłużone godziny 

pracy świetlicy do 16:30. Od nowego roku rusza nowe przedszkole, z nowoczesną 

stołówką. Jest zamiar, aby ta stołówka zapewniła posiłki również do szkoły w 

Bolesławcu, więc jest zamiar rezygnacji z cateringu w szkole. Ponadto na reformę 

oświaty, gmina musi zaciągnąć kredyt w wysokości ok. 1 mln 500 tyś zł, gdzie 

Burmistrz ma nadzieję, że tych wszystkich środków nie będzie trzeba wykorzystać, 

jednakże jest to rezerwa, którą należy zabezpieczyć. Również jak to było odczytane 

wcześniej w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, w której jest wskazane, iż gmina 

musi wziąć wszystkie czynniki wpływające na finanse gminy, dlatego należy patrzeć 

na całość gminy, nie tylko na poszczególne gałęzie działalności. Wobec tego na 

oświatę również należy spojrzeć w ten sposób, jako na jedną z części funkcjonowania 

całej gminy.  Na pewno, każdy chce, aby to wszystko funkcjonowało, tak jak do tej 

pory. Każdy również chciałby, straży kupić nowy samochód, chcielibyśmy kupić 

motopompę, natomiast niestety w tym momencie, nie są to zakupy tak niezbędne jak 

ratowanie oświaty na terenie gminy. Jednakże tak jak było wskazywane, urząd nie 

odrzuca wniosków – nie bo nie – ale z tego tytułu, że nie jest to czas i miejsce na tego 

typu wydatki, ponieważ trzeba wyznaczyć sobie priorytety i wykonywać je w 

odpowiedniej kolejności.  

Następnie Burmistrz przedstawił pozostałe bieżące sprawy, które obejmowały:  

-  bieżące utrzymanie, prace remontowe związane z zabezpieczeniem budynków/ 

pokryć dachowych przed okresem zimowym, 

- zakończono inwestycję pn: „Wymiana poszycia dachowego na budynku szkoły i Sali 

gimnastycznej Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w miejscowości Żdżary”, w tym 

miejscu Burmistrz podziękował sołtysowi sołectwa Żdżary zaangażowanie i 

współpracę przy realizacji, 

- inwestycja „Budowa przedszkola w miejscowości Bolesławiec”  - inwestycja nie jest 

zagrożona, prace wykonywane są zgodnie z planem realizacji,  

- inwestycja „Budowa i modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w gminie 

Bolesławiec” - w dniu 12 grudnia przekazano teren budowy zlokalizowany wzdłuż pasa 

drogowego drogi powiatowej w Mieleszynie, niezbędnego do wykonania inwestycji,  
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- inwestycja pn. „Budowa, modernizacja infrastruktury drogowej w gminie Bolesławiec” 

– zakończono pierwszy etap wynikający z umowy, który obejmował 2% inwestycji,  

w tym roboty pomiarowe, tymczasową organizację ruchu i wycinkę drzew. Dalej 

Burmistrz poinformował o perspektywie pozyskiwania nowych środków na drogi, gdzie 

według informacji, mają pojawić się nowe programy rządowe i na pewno wszystkie 

możliwe środki, które będą możliwe do pozyskania, urząd będzie wnioskował, 

- program „Efektywność energetyczna – Termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej w miejscowości Bolesławiec oraz Efektywność energetyczna – 

Termomodernizacja budynku przy ul. 11 listopada w miejscowości Bolesławiec”  

(środki z KPO) - złożono wnioski o dofinansowanie na następujące zakresy: ocieplenie 

stropodachu, ściany przyziemia, ścian zewnętrznych, wymianę drzwi i okien 

zewnętrznych, modernizację systemu ogrzewania oraz centralnej wody użytkowej. 

Dyrektor wielokrotnie zgłaszał zły stan budynku, więc jest to jeden z priorytetów, 

- realizacja zadań związanych z jakością wody na SUW w Mieleszynie i w Kamionce, 

gdzie podjęto działania naprawcze w celu poprawy jakości wody, takie jak: czyszczenie 

i dezynfekcja zbiorników retencyjnych zewnętrznych, płukanie sieci w celu eliminacji 

zastoju wody, zwiększenie intensywności chlorowania wody, zwiększenie 

napowietrzania aeratora, kontrola filtrów, okresowe chlorowanie studni, zlecenie 

dodatkowych badań laboratoryjnych. Ponadto w najbliższym czasie, prawdopodobnie 

na wiosnę, jest zamiar czyszczenia zbiorników SUW w Bolesławcu, gdzie urząd stoi 

przed trudnym zdaniem wypompowania ok. 150 tyś litrów wody; 

- w dniu 10 grudnia odbył się przetarg  na sprzedaż młyna gospodarczego, obecnie 

trwa procedura podpisania aktu notarialnego, co powinno nastąpić w nowym roku. 

Na koniec Burmistrz przekazał informacje na temat zaległości z tytułu:  

- opłat za podatki, gdzie na 30 grudnia wynoszą ok. 289 tyś zł, na te zaległości 

wystawiono 119 sztuk upomnień, 

- opłat za wodę i ścieki, gdzie na 30 grudnia wynoszą ok.392 tyś zł, w tych 

zaległościach jest ujęte Golf-Spa-Oaza , wysokością zaległości ok. 216 tyś zł, 

- opłat za odpady komunalne w III kwartale roku wynoszą ok. 103 tyś zł ilość upomnień 

od początku roku to 455 szt,  

Tytułów wykonawczych wystawiono 33 szt.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, jednak dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższy Przewodniczący Rody przeszedł do punktu 6.  

  

6. Interpelacje, wnioski, zapytania.  
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusje. 

Jak pierwsza głos zabrała Kierownik E. Janik, która odniosła się do SUW w 

Kamionce.  Kierownik poinformowała, że jest to temat trudny. Ponadto SUW w 

Kamionce, zdaniem Kierownik, pochłoną największe środki finansowe. Licząc 

ekspertyzę specjalistyczną, profesjonalne czyszczenie sieci którego koszt wynosił ok. 

60 tys. zł oraz wymiana złóż, gdzie koszt wynosił ok 15-20 tys. zł, ponadto planowane 

jest połączenie z siecią w Żdżarach. Niestety mimo nakładów nie ma większych 

efektów. W przyszłości stoimy przed trudną decyzją co zrobić z siecią w Kamionce, 

czy ją dalej utrzymywać czy zamknąć, skoro nakłady nie przynoszą efektu.  

Następnie Kierownik odniosła się do dróg w centrum Bolesławca. Kierownik jest 

zdania, że należy remontować drogi i są czynione starania w tym temacie. 2 mln, które 

gmina otrzymała na infrastrukturę dróg gminnych to jest kropla w morzy potrzeb. 

Ponadto drogi w centrum podlegają ochronie konserwatorskiej.  W 2024r. został 

złożony wniosek, który opiewał na kwotę 20 mln zł, jednak urząd nie otrzymał 

dofinansowania. Łatwiej jest dać w ramach naborów małą kwotę, niż jedną dużą.  

Dalej radny P. Fikus nawiązał do wypowiedzi Kierownik i dopytywał od kiedy 

mieszkańcy Kamionki są podłączeni do ujęcia wody w Mieleszynie. W odpowiedzi 

Kierownik poinformowała, że dokładnie nie pamięta ale ok. 2-3 miesięcy. Jednakże 

Kierownik poinformowała, że cały czas SUW pracuje, sieć jest płukana. Prace te 

wykonywane są w celu nie zastania i nie pogorszenia jakości wody. Przewodniczący 

Rady również nawiązał do wody w miejscowości Kamionka. Poinformował, że 

czynione są różne działania. Jednakże nie są czynione kroki, w kierunku długotrwałej 

poprawy jakości wody, choćby poprzez zakup lamp UV. Dalej Przewodniczący Rady  

zasugerował, aby może rozważyć wykonanie audytu w zapotrzebowanie mieszkańców 

w wodę. Argumentował to dużą ilością wykonywanych płukań sieci wodociągowej  

i w związku z tym dużą stratą wody, a za tym idą opłaty które rosną. Niestety później 

każdy mieszkaniec zapłaci za tą wodę. Może warto było by wykonać bilans, ponieważ 

wszystko może mieć wpływ. Ponadto dobrze, że Komisja Rewizyjna ma zamiar 

przeprowadzić kontrolę wodno-kanalizacyjną. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, 

że kroki w sprawie audytu już zostały podjęte, jednakże tejże kroki zostały wstrzymane, 

ze względu na koszty - koszt audytu to ok. 35 tyś zł netto, plus koszty które dochodzą, 

zakup lamp UV, płukanie sieci chlorowanie. Jednakże, jak to podkreślił Burmistrz, jest 

to woda i jeżeli będzie taka wola to audyt zostanie wykonany. W odniesieniu do słów 

Burmistrza, Przewodniczący Rady poinformował, że cieszy się na taką postawę, 

ponieważ każdy korzysta codziennie z wody i nie zdajemy sobie nawet sprawy jaką 



19 
 

wartość ma woda, dopiero w momencie jej utraty. Przewodniczący Rady uważa, że 

jest to jeden z priorytetów posiadać dobrą wodę. Dalej Kierownik odniosła się do 

audytu, gdzie potwierdziła iż Burmistrz bardzo nalega na wykonanie ale ze względu 

na inne koszty zostało to wstrzymane. Jednakże jest to jedna ze spraw, które zostaną 

wykonane najprędzej jak jest to możliwe. Co do zakupu lamp UV to została podjęta 

decyzja o trzech stacjach, nie pięciu. Decyzja taka, ponieważ jak twierdzą specjaliści, 

to będzie super metoda, która pozwoli uniknąć bakterii, jednakże koszty nie są małe, 

bo koszt zakupu trzech lamp wynosi ok. 100 tyś zł. Trzeba wiedzieć, że podejmowane 

jest pewne ryzyko.  Ponadto jeżeli wszystko będzie dobrze, to jest w planie wykonanie 

na sieci punktów poboru wody, aby nie było ich już w domach prywatnych. Jednakże 

koszt wykonania jednego punktu jest rzędu 7-8 tyś. zł. Przy każdym SUWie są dwa 

punkty poboru wody, więc mamy 10 punktów, z tego robi się nie mała kwota. Brane 

pod uwagę są koszty, ale urząd stara się realizować zadania związane z dostawą wody 

do mieszkańców, ponieważ jest to zadanie bardzo ważne i na pewno nie jest to 

zostawione samemu sobie.   

Kolejno głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która dopytywała o 

ulice w Bolesławcu. Poinformowała, że rok temu gdy była podejmowana uchwała o 

przyjęciu miasta Bolesławiec uspakajano radę, że będzie można pozyskać środki na 

rewitalizację. Co w tej sprawie się dzieje? W odpowiedzi Kierownik poinformowała, że 

z tego co wie (choć nie pamięta takiej rozmowy, ale jeżeli radna tak mówi, to tak 

musiało być), z tego co pamięta w odniesieniu do rewitalizacji, to radni w poprzedniej 

kadencji zdecydowali, że nie będzie wykonywany program rewitalizacji. Nie wiadomo 

jak będzie teraz ale póki co nie ma takiego programu. W poprzedniej kadencji zostały 

przeprowadzone warsztaty z rewitalizacji, ale to zostało odłożone w czasie, więc może 

warto było by wrócić do tematu. Co do funduszy związanych z rewitalizacją, to nie ma 

programu rewitalizacji, który jest niezbędny przy naborze wniosków.   

Radny T. Lis zwrócił się do pani Kierownik z pytaniem o etap zakupu działki koło 

nowo budowanego przedszkola. Kierownik poinformował, że zakup ma odbyć się na 

początku roku – I kwartał. Obecnie trwają prace proceduralne. Dalej Kierownik 

poinformowała, że zakup działki zmienia sytuację, ponieważ do tej pory było 

zagospodarowanie terenu, który wynosił 4 m, a w tej sytuacji jest działka którą należy 

zagospodarować jako pod całość, choćby poprzez postawienia płotu. Następnie 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej nawiązując do przedszkola dopytywała o 

rekrutację do żłobka, czy są już jakieś kroki wykonywane w tym kierunku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że prawdopodobnie w styczniu zostaną 
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podejmowane stosowne uchwały w sprawie przyjęć do żłóbka (kryteriów). Następnie 

Radca prawny - K. Markiewicz poinformowała, że w miesiącu styczniu zaplanowane 

jest przedstawienie projektu uchwały, w której powołany zostanie żłobek. Zamysł jest 

taki, aby była to osobna jednostka, gdzie będzie dyrektor. Na dzień dzisiejszy brak jest 

rozeznania ilu było by chętnych dzieci do żłobka. W tym miejscu Dyrektor Przedszkola 

Samorządowego w Bolesławcu obecna na sali posiedzeń poinformowała, że ok. 12 

dzieci. Dalej Radca prawny, poinformowała o przygotowaniu wzoru statutu oraz o 

rozmowach, które będą przeprowadzane w miesiącu styczniu.   

Więcej pytań w dyskusji nie zgłoszono.  

Na koniec Przewodniczący Rady złożył wszystkim zgromadzonym życzenia z okazji 

nowego roku.  

 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie punktów w porządku obrad i zamknął 

VIII Sesję Rady Miejskiej w Bolesławcu. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady  

 

Artur Dulski 

Protokołowała:  

 

insp. M. Kaczmarczyk 

 

Załączniki:  
1. lista obecności radnych oraz sołtysów  
2. porządek obrad wraz  zimiennym wykazem głosowania, 
3. głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej  
4. opinie Komisji Rozwoju Gminy 
5. Uchwała Nr VIII /45/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
6. Uchwała Nr VIII /46/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
7. Uchwała Nr VIII /47/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
8. Uchwała Nr VIII /48/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
9. Uchwała Nr VIII /49/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
10. Uchwała Nr VIII /50/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
11. Uchwała Nr VIII /51/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
12. Uchwała Nr VIII /52/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
13. Uchwała Nr VIII /53/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
14. Uchwała Nr VIII /54/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
15. Uchwała Nr VIII /55/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
16. Uchwała Nr VIII /56/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
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17. Uchwała Nr VIII /57/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
18. Uchwała Nr VIII /58/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
19. Uchwała Nr VIII /59/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
20. Uchwała Nr VIII /60/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
21. Uchwała RIO w sprawie WPF na lata 2025-2037  
22.  Uchwała RIO w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2025.  


